



Ställplats Hedemora Gammelgård har fyra platser, alla med el. Avgift 150 kr inkl el o tillgång till toalett o dusch, Swish alt kontant, **Swish 123 352 14 40**.

Ställplatsen är placerad centralt i Hedemora i direkt anslutning till Gammelgården, där det finns ett sommarcafé. Vid caféet finns två toaletter, den ena med duschkabin.

Gammelgården har utställningar och evenemang, vänligen se <http://www.hedemoragammelgard.se/>
Facebook <https://www.facebook.com/Hedemora.gammelgard/>
Instagram <https://www.instagram.com/Hedemora.gammelgard/>

Tyvärr har vi ingen tillgång till latrin- eller grävattentömning. Inget färskvatten.

En badbrygga finns vid sjön Hönsan, alldeles i närheten av ställplatsen

Inte långt från ställplatsen finns naturreservatet Stadsberget med markerade vandringsstigar på 1,5, 2,5 resp 5 km. Runt Stadsberget gick de berömda TT-loppen 1933-1958 med upp till 100 000 besökande, banan är ca 7 km.

Stadssjön - Det kommunala naturreservatet Stadssjön är en grön oas i de stadsnära delarna av Hovranområdet, bra cykel- och promenadstråk med fin grillstuga.
<https://hedemora.se/se-och-uppleva/natur/naturreservat/stadssjon/>

Ställplatsen öppen 15/4 – 15/10, går inte att boka plats. Först till kvarn.



Hedemora Gammelgård's Camping for RW's only, has four places, all with electricity. The campground is centrally located in Hedemora, directly adjacent to Gammelgården, where there is a summer café. At the cafe there are two toilets, one with a shower cubicle.

This is a camping spot for RVs only. There is no disposal of grey nor black water and no potable water available.

For more info see <http://www.hedemoragammelgard.se/>

There is a swimming spot at Lake Hönsan, right next to the campsite

Not far from the campground is the nature reserve Stadsberget with marked hiking trails of 1.5, 2.5, and 5 km respectively. Around Stadsberget, the famous TT motorcycle races took place from 1933-1958 with up to 100,000 visitors, the course is about 7 km.

Approximately 2.7 km from the campsite is Stadssjön. The municipal nature reserve Stadssjön is a green oasis in the near-urban parts of the Hovran area, with good cycling and walking paths. <https://hedemora.se/se-och-uppleva/natur/naturreservat/stadssjon/>

Open 15/4 – 15/10. You cannot reserve this spot; it is first-come, first-served.



Der Stellplatz für Wohnmobile „Hedemora Gammelgård“ hat vier Plätze, alle mit Strom. Die Gebühr beträgt 150 Kronen/€15 (inklusive Strom und Zugang zu Toiletten und Dusche)..

Die Stellplätze liegen zentral in Hedemora direkt neben dem Gammelgården mit Sommercafé. Neben dem Café gibt es zwei Toiletten, eine davon mit Duschkabine.

Leider gibt es keine Möglichkeit zur Latrinen- oder Abwasserentleerung oder Zugang zu Frisch-wasser.

Für mehr Information <http://www.hedemoragammelgard.se/>

Es gibt einen Badesteg am See „Hönsan“ unterhalb der Stellplätze.

Nicht weit vom Stellplatz liegt das Naturreservat „Stadsberget“ mit ausgeschilderten Rundwander-wegen von 2,5 und 5 km Länge. Um den Stadsberg lief von 1933 bis 1958 das berühmte TT-Motorradrennen mit einer Länge von 7 km und bis zu 100.000 Zuschauern.

Das kommunale Naturreservat „Stadssjön“ im nahe gelegenen Feuchtgebiet „Hovran“ ist eine grüne Oase mit ausgeschilderten Fahrrad- und Wanderwegen sowie Grillplatz.

<https://hedemora.se/se-och-uppleva/natur/naturreservat/stadssjon/>

Stellplatz offen 15 April to 15 Oktober. Kein reservierung.